
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 281
Kan kulturministeren oplyse, hvorfor ”tillægsaftalen om flere og bedre uddannelsesmulig-
heder i hele Danmark” fra 22. marts 2022 ikke nævner de udflytningsberørte uddannelser 
på kulturministerens område, dvs. Den Danske Scenekunstskole og Det Jyske Musikkon-
servatorium, herunder om kulturministeren ligesom uddannelses- og forskningsministeren 
har bedt sine uddannelsesinstitutioner udarbejde oplæg til en 2030-plan, og i bekræften-
de fald, hvorfor disse ikke er nævnt og imødekommet i tillægsaftalen?
Spørgsmålet bedes besvaret senest to dage før besvarelsen af KUU alm. del - samråds-
spørgsmål P.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V) og Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Jan.E@ft.dk, Zenia.Stampe@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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